
Referat 

 

1 

Ad 1) Opsamling på punkter fra Generalforsamling 

Hastighedsskilte: 

Det er ikke muligt at få tilladelse til opsætning af hastighedsregulerende skilte på vejen. 

 

Det bør derimod være muligt at opsætte Legende børn skilte. Der er dog ingen undersøgelser der kan bevise at 

de har nogen effekt. 

 

Og/ellers kan der etableres hastighedsbump – evt. før/efter stien, der krydser vejen i toppen. Dog vil etablering 

af ekstra rundkørsel ved Højager 1 løse noget af problemet. 

 

Priser på begge løsninger indhentes før generalforsamlingen  

 

Ad 2) Legeplads 

Der indkaldes snart til ny arbejdsdag, der samtidig forventes at være den sidste. 

I samme forbindelse vil der være officiel åbning med pølser og øl/vand. 

 

Ad 3) Snerydning  

Det forventes at aftale med CT Total forlænges for den kommende vinter. 

 

Ad 4) Grønne arealer og vej 

En chauffør i stor lastbil har ødelagt et vejtræ og rykket på et skilt i rundkørsel ved 1. stikvej. 

Niels (71) var heldigvis hjemme og hurtig med kameraet, så vognmanden er kontaktet og der er dialog om at få 

udbedret skaderne.  

Kim har kontakten til vognmanden. 
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Michael kontakter vores anlægsgartner for at få tilbud på udbedringen. 

 

Vi har modtaget faktura fra AN Anlæg vedr. jordforbedring og etablering af græs i rabat. Denne er noget større 

end forventet, da arbejdet og prisen ikke var godt nok aftalt på forhånd. Ud fra korrespondancen er det 

besluttet at fakturaen sættes til betaling. 

 

Michael har aftalt med CT Total, at de også klipper græsrabat langs stamvejen. De fremsender tilbud på klipning 

af bøgepur i rundkørsler samt p-pladser og samtidig studsning af træer langs stamvejen. 

 

Lars har snakket med 2 entreprenører der sender tilbud på rensning af vores rendestensbrønde inkl. 

grundejernes sandfangs brønd. 

 

Lars har taget billeder af revner i vejen og er ved at dokumentere dette for at sende det til kommunen/Bo. 

 

Ad 5) Regnskab  

Faktura fra AN Anlæg på ca. 28 tkr. sættes til betaling. 

 

Investering i værdipapirer afventer da det overvejes om vedtægter skal ændres, så der kan investeres i andet 

end statsobligationer. 

 

Ad 6) Generalforsamling 2017 

Der sigtes på at generalforsamlingen afholdes i uge 48. Det må dog ikke være d. 30. november, da julelysene 

tændes denne dag… 

 

Martin formulerer tekst til forslag til vedtægtsændring ifm. investering. Det afstemmes med kommunen om de 

vil tillade sådan en ændring. Kim tjekker dette. 

  

Ad 7) Næste møde 

25. oktober kl. 20 hos Kim. 

 

Ad 8) Evt. 

Alle grundejere opfordres til at bruge vores facebook gruppe, for at informere naboer om hvad der sker. F.eks. 

kunne der skrives hvis der er nogen der holder egen vejfest eller lign. 

 

Det blev besluttet at kun beboere på Højager kan optages i gruppen. 

Kim fremskaffer navne oversigt, så nuv. medlemmer kan afstemmes. 


